
 

 

ZPRÁVA SPOLEČNOSTI 

ZA OBDOBÍ 25. 7. 2022 – 12. 12. 2022 

V Opavě dne: 12. 12. 2022 

 

 



 

 

1. SPOLEČNOST 

1.1. ZÁKLADNÍ ÚDAJE O SPOLEČNOSTI 

Obchodní jméno:   Slezský fotbalový club Opava a.s. 

Spisová značka:   B 2192, vedená u Krajského soudu v Ostravě 

Sídlo:     Lípová 105/2, Předměstí, 746 01 Opava 

Identifikační číslo:   25835912 

Právní forma:    Akciová společnost 

Vznik společnosti:   29. 4. 1999 

Základní kapitál: 26 600 000,-Kč (266 ks kmenové akcie na jméno v listinné po-

době ve jmenovité hodnotě 100 000,- Kč) 

Představenstvo od 25. 7. 2022: Lukáš Petřík, Roman Kovář, Jaroslav Kolínek 

Dozorčí rada od 25. 7. 2022: Ing. Petra Hlaváčová, Mgr. Michal Mitura, Václav Sigmund 

 

Změny ve vedení společnosti: 

 

Dne 25. července 2022 došlo k odvolání představenstva a dozorčí rady akciové společnosti, 

tak jak bylo schváleno na zasedání zastupitelstva Statutárního města Opava, které se konalo 20. 

června 2022. Novými členy představenstva Slezského fotbalového clubu a.s., se stali pánové Lukáš 

Petřík, Roman Kovář a Jaroslav Kolínek, přičemž pan Lukáš Petřík se stal novým předsedou před-

stavenstva. Do dozorčí rady pak byla zvolena paní Ing. Petra Hlaváčová, pan Mgr. Michal Mitura a 

pan Václav Sigmund. 

 

  



 

 

2. HODNOCENÍ PODZIMNÍ ČÁSTI SEZÓNY 2022/2023 

2.1. SPORTOVNÍ ČÁST 

2.1.1. A-tým 

Do sezony vstupoval A-tým výrazně obměněn, když v týmu skončili například Žídek, Didiba, 

Digaňa, Helešic, Darmovzal nebo Celba. Na druhou stranu do týmu přišel brankář Lumír Číž z os-

travského Baníku, Patrik Haitl z Jablonce, Radim Doastál z třetiligového Hlučína, mladý Danil Do-

leček z Chomutova a v průběhu podzimní části také Jakub Yunis, který přišel jako volný hráč po 

konci smlouvy v Olomouci. Do přípravy s A-týmem se pak zapojili také hráči z B-týmu, Celta a 

Latoň. Zároveň došlo také k částečné obměně realizačního týmu, když skončil asistent trenéra David 

Mikula, kondiční trenér Michal Hampel a trenér brankářů David Hampel. Novým asistentem se pak 

stal David Vavruška, trenérem brankářů pak odchovanec Lukáš Godula. 

Na předsezonní tiskové konferenci bylo řečeno sportovním manažerem, který je přímo zod-

povědný za sportovní výsledky a sportovní stránku, že klub se vydá cestou mladých hráčů, klubových 

odchovanců. A právě ti budou dostávat výraznou porci minutáže.      Co 

se výsledků týče, tak devatenáct bodů, které A-tým získal v podzimní části FORTUNA:NÁRODNÍ 

LIGY je jednoznačně málo. Samotnou podzimní část pak lze rozdělit na tři části. Tou první je vstup 

do sezóny, který se výsledkově nepodařil, ačkoli herně tým vypadal velice dobře a například utkání 

v Olomouci nebo doma s Vyškovem měl jednoznačně zvládnout, jelikož byl herně výrazně lepší a 

doplatil pouze na neproměňování šancí. Následovala druhá část, ve které tým začal sbírat body a ze 

šesti ligových utkání dokázal hned čtyřikrát zvítězit, jednou remizovat a jednou prohrát. Třetí část 

pak odstartovala utkáním na hřišti Karviné, ve kterém jsme o důležitý bod přišli až golém v 7. minutě 

nastavení. Následně přišly také dvě domácí prohry za sebou, s Líšní a Příbramí, přičemž zejména 

utkání s Příbramí mělo podobné parametry jako to s Vyškovem z úvodu sezóny. 

Výsledky ke konci sezóny pak byly ovlivněny také vysokým počtem absencí. Z důvodu zra-

nění nemohli do zápasů ke konci sezony zasáhnout například Kopečný, Haitl nebo Yunis. Čtyřzápa-

sový trest, za faul z utkání proti Karviné, si pak musel odpykat Adam Rychlý, který tak mohl zasáh-

nout až do posledního utkání na hřišti pražské Dukly. 

K větší spokojenosti nám aktuálně chybí jednoznačně minimálně pět až šest bodů, které jsme 

ztratili v utkáních, v nichž jsme byli jednoznačně lepším, fotbalovějším týmem. V případě zisku 

těchto bodů bychom byli průběžně pátí a panovala by po podzimní části sezony spokojenost. 



 

 

Nicméně i nadále se do týmu daří zapracovávat klubové odchovance a mladé hráče, kteří do-

stávají stále větší prostor. Velkým pozitivem pak je také fakt, že jak Denis Kramář, tak také Samuel 

Šigut se stali stabilními členy reprezentačního výběru do dvaceti let. 

Po sezoně došlo k ukončení spolupráce s hlavním trenérem týmu Romanem Westem. Tento 

krok byl řešen delší dobu, několik týdnů po ukončení podzimní části sezony a po důkladné analýze 

sportovního manažera i představenstva. Představentvo během sezony jednalo s trenérem Westem o 

ponížení odměny, která mu byla minulým představenstvem(bez souhlasu DR) navýšena na takové 

podmínky, které neměla řada trenérů ani v 1. Fortuna lize, avšak neúspěšně. Trenér West neměl zájem 

se s klubem domluvit. Je třeba dodat, že odměna mu byla předchozím vedením navýšena, i proto že 

trenér obdržel konkrétní nabídku z konkurenčního klubu MFK Karviná, po skončení sezony 

2021/2022 a tehdejší představenstvo mu odměnu navýšilo, aby jej v klubu udrželo. Navýšená odměna 

však byla mimo možnosti klubu. Ke všemu při navýšení odměny nebyla s trenérem prodloužena 

trenérská smlouva. Dalším důvodem ukončení spolupráce byl trenérův rozdílný pohled na sportovní 

stránku. Trenér měl nepřiměřené požadavky na šíři realizačního týmu, který vyžadoval ještě více 

rozšířit. Vyžadoval nákladné zahraniční soustředění, zajištění pravidelné stravy hráčů během tréninků 

(obědy, večeře), či požadavky na nepřimeřené prémie hráčů v mistrovských utkáních, které nekores-

pondovaly s možnostmi klubu.Při zamítavých stanovicích představenstva trenér veřejně prohlašoval, 

že vedení klubu nedělá maximum pro sportovní výsledky mužstva. Představenstvo se shodlo na tom, 

že trenér West byl nastaven pouze na okamžitý výsledek, nikoliv na dlouhodobou a trpělivou práci s 

mladými hráči a odchovanci klubu bez jakékoliv sebereflexe vlastních pochybení. Důkazem tomu 

bylo i posezonní hodnocení trenéra. S trenérem byla ukončena smlouva vzájemnou dohodou ke dni 

06.12.2022. 

 



 

 

Tabulka 1 TABULKA FORTUNA:NÁRODNÍ LIGY PO PODZIMNÍ ČÁSTI SOUTĚŽNÍHO 

ROČNÍKU 2022 / 2023 

 

Zdroj: Livesport.cz, https://www.livesport.cz/fotbal/cesko/fnl/tabulka/#/fDopOO0g/table/overall 

 

2.1.2. B-tým  

Také v B-týmu došlo před sezonou k obměně na trenérském postu. Hlavním trenérem se stal 

David Vavruška, asistentem pak Zbyněk Pospěch a také Tomáš Mičola, který na pozici hrajícího 

asistenta působil již v minulé sezoně. Již tradičně pak došlo také ke změnám v hráčském kádru, kdy 

došlo k přesunu některých hráčů z kategorie U19 do dospělého fotbalu. 

https://www.livesport.cz/fotbal/cesko/fnl/tabulka/%252525252523/fDopOO0g/table/overall


 

 

Adaptace jak nového trenérského štábu, tak také nových hráčů proběhla nad očekávání dobře 

a B-tým tak po podzimní části vede MSD-F s náskokem dvou bodů na B-tým Karviné. Celkem na 

podzim získal 26 bodů, když ve třinácti utkáních dokázal osmkrát zvítězit, dvakrát remizovat a třikrát 

prohrát. 

Velkou výhodou B-týmu je pak ještě užší propojení s A-týmem, než bylo v minulosti. Napo-

máhá tomu zejména fakt, že hlavním trenérem B-týmu je David Vavruška, který je zároveň asisten-

tem u prvního týmu. Hráči, kteří v A-týmu neměli takové herní vytížení, tak pravidelně chodili herní 

praxi získávat v dresu B-týmu, kde patřili ke stěžejním hráčům a zároveň byli neustále pod dohledem 

někoho z realizačního týmu A-týmu. 

 

Tabulka 2 TABULKA MSD-F PO PODZIMNÍ ČÁSTI SOUTĚŽNÍHO ROČNÍKU 2022 / 2023 

 

 

Zdroj: Livesport.cz, https://www.livesport.cz/fotbal/cesko/divize-f/tabulka/#/QkiCv8s2/table/overall 

https://www.livesport.cz/fotbal/cesko/divize-f/tabulka/%252525252523/QkiCv8s2/table/overall


 

 

 

2.2. EKONOMICKÁ ČÁST 

 

2.2.1. ZÁVAZKY, POHLEDÁVKY, STAV ÚČTŮ K 12. 12. 2022 

 

STAV ÚČTŮ 

Účet  CZK EUR 

211.100 Pokladna 160 096,-- - 

221.260 Běžný účet - 3 733,13 

221.290 Běžný účet 2 117 005,73 - 

221.320 Běžný účet fanshop 56 628,76 - 

221.330 Běžný účet 14 612,50  

221.310 Běžný účet 9 832,73  

221.400 Transparentní 9 599,--  

 

 

 

POHLEDÁVKY – ODBĚRATELÉ 

  CZK EUR 

OpavaNet  6 498 300,-- - 

Ostatní   1 593 274,53 - 

 

 

 



 

 

ZÁVAZKY – DODAVATELÉ 

  CZK EUR 

  662 333,08 - 

 

2.2.2. PARTNEŘI KLUBU 

 

 Byl vytvořený marketingový tým osob, kteří se mimo jiné věnují na rozšířovaní portfolia 

partnerů a zlepšení značky SFC Opava jako takové. I přes né příliš přívětivé podmínky ve společnosti 

s oslovováním nových partnerů se za relativně krátkou dobu povedlo uzavřít výrazné množství re-

klamních smluv. Pro přehled přikládám tabulku partnerů s celkovým objemem získaných prostředků. 

 

Společnost Smlouva od Smlouva do 

Tipsport, net a.s. 1.8.2022 30.6.2025 

A11 s.r.o. 16.8.2022 31.7.2023 

Auto Heller (Porsche Inter Auto) 1.4.2022 31.12.2022 

Baloušek, s.r.o. 1.9.2022 30.6.2023 

Globus ČR, v.o.s. 1.9.2022 30.6.2023 

Hitrádio Orion 1.8.2022 31.7.2023 

MERON a.s. 15.3.2022 31.12.2022 

Ortopedie – Nandana Opava s.r.o. 1.9.2022 30.6.2023 

RT STAV – Radek Trunčík s.r.o. 1.12.2022 30.11.2023 

A.I.K. spol. s.r.o. 25.7.2022 31.12.2022 

Agrotrans Otice s.r.o. 1.7.2022 30.6.2023 

AGROZEM OPAVA, s.r.o. 1.12.2022 30.6.2023 

ALT X Distribution a.s. 25.7.2022 31.12.2022 

Andrla CZ s.r.o. 1.8.2022 30.6.2023 



 

 

Bc. Roman Sobocik 25.7.2022 31.12.2022 

Bílkovci 25.7.2022 31.12.2022 

ByrFin Real Estate, s.r.o. 1.8.2022 30.6.2023 

Centromat s.r.o. 1.8.2022 30.6.2023 

Energo-Mykov, spol. s.r.o. 1.1.2022 31.12.2022 

EUROTUBES s.r.o. 15. 11. 2022 30. 6. 2023 

Gavenda s.r.o. 1.8.2022 30.6.2023 

Chachar Catering s.r.o. 1.8.2022 30.6.2023 

Kovoobrábění Dřizgevič Kamil 1.12.2022 30.6.2023 

Lamdaprint CZ s.r.o. 25.7.2022 31.12.2022 

Libor Sedláček (podlahové studio) 1.8.2022 30.6.2023 

MAXGREEN s.r.o. 1.2.2022 31.1.2023 

Michal Havlický KOMINICTVÍ –  

KLEMPÍŘSTVÍ 
1.8.2022 30.6.2023 

Montag - Trans s.r.o. 1.8.2022 30.6.2023 

NOPART CZ S.R.O. 1.12.2022 30.6.2023 

OPAMETAL s.r.o. 1.8.2022 30.6.2023 

Prestar s.r.o. 1.10.2022 31.12.2022 

ReindeerOIL s.r.o. 25.7.2022 31.12.2022 

RITSCHNY kovošrot a sběrné suroviny, 

s.r.o. 
1.8.2022 30.6.2023 

ŘEZNICTVÍ LUKÁŠ GEBAUER s.r.o. 1.8.2022 30.6.2023 

SATUM CZECH s.r.o. 1.9.2022 30.6.2023 

SILNICE MORAVA s.r.o. 1.8.2022 31.12.2022 

http://s.ro/


 

 

Three Points Groups s.r.o. 25.7.2022 31.12.2022 

Transa spol. s r.o. 1.12.2022 30.6.2023 

VibroBeton s.r.o. 1.11.2022 31.12.2022 

CELKEM s DPH 
10.001.880,-Kč 

8.954.200,-Kč 

1.047.680,-Kč 

Z toho CASH 

BARTER 

 

 

2.2.3 VNITŘNÍ KONTROLA PO PŘEDCHOZÍM PAS, INFORMACE K DALŠÍMU FINAN-

COVÁNÍ SPOLEČNOSTI, ÚČETNÍ ZÁVĚRKA  
 

 

- Nově složené představenstvo převzalo klub v nelichotivé ekonomické situaci. Přebralo půjčky vůči 

jedinnému akcionáři ve výši 10.000.000,-Kč, včetně několika neuhrazených pohledávek a to i těch, 

které nebyly z první poloviny kalendářního roku 2022 v účetní evidenci. I proto se nové předsta-

venstvo dohodlo s DR a následně i zaměřilo na vnitřní kontrolu nejen ekonomických záležitostí, 

které zasahuji i do současného chodu společnosti. Kontrolou objevilo několik výrazných pochybení 

ze strany předchozího PAS. Zápisem z představenstva o nich informovalo dozorčí radu společnosti, 

gesčního náměstka i s navrženými řešeními.  

- Předseda představenstva dále informoval dozorčí radu i gesčního náměstka s možnostmi financo-

vání konce kalendářního roku 2022 a zaslal nejen předběžný návrh rozpočtu pro jarní část sezony 

2022/2023, ale také celého kalendářního roku 2023. Cílem je pak postupné snižování dřívě vytvo-

řených nákladů společnosti. 

- Ve sledovaném období došlo k osobní schůzce mezi představenstvem, gesčním náměstkem a stá-

vajícími partnery, které zajistil Jaroslav Kolínek (Bc. Roman Sobocik, Petr Bílek, Andrej Krajíček) 

ohledně dalšího financování. 

- Gesční náměstek sdělil představenstvu i radě města informaci o záměru změny struktury řízení 

společnosti a to tak, že by došlo k oddělení statutární složky od výkonné a zefektivnilo se tak řízení 

společnosti. Taktéž tento krok vysvětlil osobně přítomným partnerům.  

- K tomuto záměru se na osobní schůzce partneři Bc. Roman Sobocik, Petr Bílek i pan Andrej Kra-

jíček vyjádřili nesouhlasně a s pochybami. Věří v práci současného představenstva v aktuálním 



 

 

složení, především pak Jaroslava Kolínka, díky nemuž do klubu první část finančních prostředků 

zaslali. V případě, že by došlo k uvažované změně, ztrácelo by další financování z jejich strany 

smysl. Partneři žádají po SMO záruky, že se tak během soutěžního ročníku nestane. 

- Dne 09.12.2022 obdrželo představenstvo i vrcholné vedení SMO emailem dopis jednoho z partnerů, 

pana Andreje Krajíčka, který žádá vedení města o zahájení jednání mimo jiné o paticipaci na finan-

cování akciové společnosti a zajištení potřebných financí společnosti. 

- Byl dokončen audit k účetní závěrce za období od 1.7.2021 do 30.6.2022. Výsledek hospodaření v 

tomto období činil - 19.845.000,-Kč 

 

 

 

 

              V Opavě dne 13.12.2022 

 

 

S pozdravem, 

 

 

Lukáš Petřík 

předseda představenstva 

Slezský fotbalový club Opava a. s. 

 

 


